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Parkinson Café Maastricht komt weer bijeen. 

Na een pauze die meer dan een jaar heeft geduurd, kwam het Parkinson Café 

Maastricht weer bijeen. Er was volop belangstelling voor deze bijeenkomst en 

tot ieders vreugde waren er ook enkele nieuwkomers. 

Terwijl de bezoekers genoten van een tropisch welkomstdrankje nam Anouscha 

het woord en heeft ze de agenda voor deze middag toegelicht. Vervolgens 

hebben de leden van het organisatieteam zich opnieuw aan de bezoekers 

voorgesteld. 

Onze speciale gast van vandaag was Miriam Leenders. Zij is 

activiteitencoördinator bij de Parkinson Vereniging, en richt zich op 

evenementen voor leden en met name de cafés.  Miriam heeft zowel de 

doelstelling en activiteiten van de Parkinson Vereniging uitgelegd maar ook heeft 

zij verteld hoe en waarom de Parkinson Vereniging, het ParkinsonNet en de 

Stichting Parkinson Nederland zijn opgegaan in de Stichting Parkinson Alliantie 

Nederland. Door deze nieuwe vorm kan men veel efficiënter werken om de 

ziekte van Parkinson te bestrijden. 

Vervolgens hebben organisatie en de bezoekers van vandaag nog 

geïnventariseerd wat de gewenste onderwerpen zijn voor de komende 

bijeenkomsten. Het was niet moeilijk om een flinke lijst met onderwerpen te 

creëren. Het organisatieteam zal deze lijst gebruiken als richtlijn voor de 

komende bijeenkomsten. Al doende waren we gekomen bij het laatste item van 

de agenda: Koffie met vlaai. Dit was een ware traktatie. 

Het was wederom een gezellige middag en iedereen was gelukkig dat er weer 

begonnen is met de maandelijkse bijeenkomsten. 

Wim 


